

How to reach the Venue

Anreise

Travelling by Airplane:

The Cologne Airport is near to the Genohotel.

Taxi costs approximately € 25,--

A shuttle service on Wednesday 26th could be arranged.

Travelling by rail:

From Köln Hauptbahnhof (Cologne Main Station), take the regional train (RB25) in the direction of Overath/Marienheide to Rösrath Hauptbahnhof (Rösrath Main Station). From there you can take a taxi to the hotel or bus no. 423 in the direction of Bergisch Gladbach to the stop "Forsbach Wiesenweg". Follow the signs for RWGV/GENO Hotel.

Anfahrt mit der Bahn:

Ab Köln HBF mit der Regionalbahn (RB25) in Richtung Overath/Marienheide bis zum Rösrather HBF. Ab Rösrath HBF mit dem Taxi zum Hotel oder mit dem Bus 423 Richtung Bergisch Gladbach bis Haltestelle "Forsbach Wiesenweg". Der Ausschilderung RWGV/GENO Hotel folgen.

Travelling by car:

From the A3, take the exit Köln-Königsforst/Porz. From there, continue in the direction of Rösrath or Forsbach and, once you are in Forsbach, follow the signs for the GENO Hotel/Akademie.

From the A4, take the exit Bergisch-Gladbach/Moitzfeld. From there, continue in the direction of Bensberg, and then continue towards Rösrath or Forsbach and, once you are in Forsbach, follow the signs for the GENO Hotel/Akademie.

Anfahrt mit dem Auto:

1. Von der A3 kommend an der Ausfahrt Köln-Königsforst/Porz abfahren. Ab da weiter in Richtung Rösrath bzw. Forsbach und in Forsbach der Beschilderung GENO Hotel/Akademie folgen

2. Von der A4 kommend an der Ausfahrt Bergisch-Gladbach/Moitzfeld abfahren. Ab da weiter in Richtung Bensberg, anschließend weiter Richtung Rösrath bzw. Forsbach und in Forsbach der Beschilderung GENO Hotel/Akademie folgen.

GENO Hotel

Raiffeisenstr. 10–16

51503 Rösrath-Forsbach, Germany

Distances - Entfernungen:

Cologne Airport / Flughafen Köln Bonn 13 km
Düsseldorf Airport / Flughafen Düsseldorf 70 km

Cologne Mainstation / Köln Hauptbahnhof 22 km
Rösrath Station / Rösrath Bahnhof 2 km

Cologne Cathedral / Kölner Dom 22 km